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VERSLAG VAN DE VERGADERING VAN DE RAAD VAN DE GEMEENTE AALSMEER  

d.d. 19 april 2018 

 

Aanwezigen: 
 

Voorzitter: J.J. Nobel  

Griffier: O. van Kolck  

   

Fractie AA 

De dames C. van Hilst-Dekker en G. Holtrop en de heren D. Kuin en R. Martijn  

 

Fractie CDA  

De dames A.M. Harte-Fokker en T. van der Meer en de heren M.P. Buskermolen, R.J. van Duijn, L.B. Kabout, 

P.H.J.M. v. Soelen,  T.F.M. Verlaan en D. v. Willegen  

 

Fractie D66 

Mevrouw W.B. Alink-Scheltema en de heer W. Kikkert 

 

Fractie GroenLinks  

Mevrouw P. Lakerveld en de heer R.P. Fransen 

 

Fractie PvdA 

De heer J.H. Buisma 

 

Fractie VVD  

De dames N. Hauet en M. Vleghaar en de heren J.G.E. Bouwmeester, J.J. van Leeuwen, R.K. van Rijn en  

D.G. van der Zwaag 

 

Raad (besluitvormend) 
 

Agendapunt 
 

Onderwerp 
 

Rb-1 1. Opening door de voorzitter de heer J.J. Nobel 
 
De voorzitter: Dames en heren, het is inmiddels ietsje over achten, dus ik wilde gaan beginnen. 
Ik open de vergadering. Behoudens anderen die mogelijk jarig zijn, wil ik de heer Van Rijn in 
ieder geval feliciteren met zijn verjaardag. Na afloop kunnen we een poultje houden hoe oud hij 
geworden is, dat zou kunnen eventueel. Zijn geen berichten van verhindering ontvangen. 
 

 

 

2.  Vaststelling van de agenda 
 
De voorzitter: Vaststellen van de agenda: agendapunt R-4 te behandelen voor R-3, dus dat is 
benoeming van de fractieassistenten eerder dan de benoeming van de commissievoorzitters en 
de vicevoorzitters van de raad, als u daarmee kan instemmen? En na afloop van de vergadering 
is er nog even een besloten deeltje waarin de griffier het een en ander met de gemeenteraad 
nog wil delen, dus dat doen we even in beslotenheid van de gemeenteraad. Kunt u daarmee 
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instemmen? Ja, oké, dan is dat mooi. Dan moeten we vandaag instemmen of instellen 
commissie voor onderzoek van de geloofsbrieven. Ik stel voor de heer Bouwmeester, de heer 
Buisma en mevrouw Lakerveld. Kunt u daarmee akkoord gaan? Ja, dat zie ik. En dan moeten we 
ook nog instellen een stembureau, omdat er zo direct een heel aantal stemmingen zijn ... ja, u 
mag nog even blijven zitten, hoor. Omdat er nog een heel aantal stemmingen zijn over 
personen en dan hebben we ook een stembureau nodig en ik wilde voorstellen om daar voor te 
stellen de heer Richard Buskermolen, mevrouw Marjanne Vleghaar en Chantal van Hilst, is dat 
akkoord? Mevrouw Van Hilst twijfelt nog, nee hoor ... Nee, dat is een heel mooi leerproces 
gelijk. Akkoord? Dat is dat de commissie van stemopneming zo direct. 
  

 3. Vaststelling van het verslag van de besluitvormende raad van 15 maart 2018, 27 maart 2018 

en 29 maart 2018  

 

De voorzitter: Dan wil ik overgaan tot het vaststellen van het verslag van de raadsvergadering 

van 15 maart en van 27 maart en 29 maart. Er zijn geen wijzigingsvoorstellen ontvangen, is dat 

akkoord? Dan zijn daarmee die verslagen vastgesteld. 

 

 4. Vaststelling van de Lijst Ingekomen Stukken  

 

De voorzitter: En dan kunnen we vaststellen de lijst van ingekomen stukken. Kan de lijst worden 

afgedaan conform het voorstel? Ja, dat kan ook gebeuren.  

 

Rb-2  Onderzoek geloofsbrieven 
 
De voorzitter: Dan vraag ik de commissie onderzoek geloofsbrieven om de geloofsbrieven te 

onderzoeken en schors ik even de vergadering. 

 

Schorsing 
 

De voorzitter: Ik heropen de vergadering. Ik geef het woord aan de heer Bouwmeester, gaat uw 
gang. 
 
De heer Bouwmeester: Dank u, voorzitter, aanwezigen. De commissie bestaande uit mevrouw 
Lakerveld, de heer Buisma en ondergetekende, de commissie uiteraard van Aalsmeer, in wier 
handen is gesteld de geloofsbrieven en de verdere bij de kieswet gevorderde stukken, 
ingezonden door mevrouw Thirsa van der Meer, is op vrijdag 23 maart 2018 benoemd tot lid 
van de raad van de gemeente Aalsmeer, rapporteert de raad van de gemeente Aalsmeer dat zij 
bovengenoemde bescheiden, alle bescheiden die zij heeft aangeleverd heeft onderzocht en in 
orde bevonden. Gebleken is dat de benoeming aan alle van de gemeente in de gemeentewet 
gestelde eisen voldoet en de commissie adviseert tot haar benoeming als lid van de raad van 
Aalsmeer.  
 
De voorzitter: Dank u wel. Mevrouw Van der Meer, wilt u naar voren komen? 
 

… 

 

Rb-4  Benoeming fractieassistenten  

 

De voorzitter: Ik heropen de vergadering. Alvorens wij overgaan tot de benoeming van de 

fractieassistenten, is het misschien nog wel even leuk om ook mevrouw Petra Langezaal even te 

feliciteren met haar verjaardag, want die is ook de 19e jarig. Dat wordt nog wat moois. Mag ik 

naar voren roepen de heer Abbenhues, de heer Treur voor de VVD, de heer El Hri, Omar en 

Petra Langezaal voor de Partij van de Arbeid, de heer Smolders, mevrouw Vogelaar namens AA, 

voor het CDA de heer Winkels en de heer Kaslander, voor D66 Sybrand de Vries, voor 
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GroenLinks Onno Verbeek en Maaike Vertregt om de eed af te leggen of de belofte. Wilt u gaan 

staan? 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 De voorzitter: Dames en heren, ik heropen de vergadering, dus graag weer even wat rust ook op 

de publieke tribune. Ja? Is gebeurd. We gaan nu over tot de benoeming en stemmingen R-3 en 

dat is de benoeming van de commissievoorzitters en vicevoorzitters raad. R5 dat is de 

benoeming van de plaatsvervangende leden en voorzitter van de auditcommissie, 

plaatsvervangend tussen haakjes, sorry, plaatsvervangend leden en leden en voorzitter van de 

auditcommissie, benoeming van de leden van de werkgeverscommissie en benoeming en leden 

en plaatsvervangend lid van de regioraad Vervoerregio Amsterdam. U heeft voor u liggen 

allemaal een aantal stembriefjes, die mag u invullen en die worden dan, dan mag u ze 

dichtvouwen en dan worden ze daarna, als u ze allemaal heeft ingevuld, worden ze per kleur 

opgehaald, dus als u ze even per kleur ook dan even op volgorde wil houden. En daarna mag de 

commissie van stemopneming haar best gaan doen. Sommige kleuren zijn wel heel erg 

hetzelfde, hoor ik net ... Ja, die worden dan tegelijk opgehaald. Ik schors de vergadering en als u 

klaar bent dan laat ik de bode even de briefjes, de stembriefjes, ophalen. 

 

Schorsing 

 

De voorzitter: Dames en heren, ik heropen de vergadering. Ik geef het woord aan de heer 

Buskermolen, gaat uw gang. 

 

Rb-3  Benoeming commissievoorzitters en vicevoorzitters van de raad  

 
De heer Buskermolen: Ja, voorzitter, dank u wel. Ja, voorzitter, een heel getel, laten we 
beginnen met de commissievoorzitters, lijkt mij. Voorzitter, er zijn 23 geldige stemmen 
uitgebracht: 22 voor de heer Van Willegen, 23 voor de heer Van Rijn, 23 voor de heer Kuin, 23 
voor de heer Fransen, 22 voor mevrouw Alink en 22 voor mijnheer Buisma. Dus alle leden zijn 
mijns inziens aangenomen. Ja? 

 
De voorzitter: Ja, gaat u verder. 

De heer Buskermolen: Eerste plaatsvervangend voorzitter: er is één ongeldige stem uitgebracht, 

er zijn 7 stemmen voor de heer Martijn en 15 voor de heer Van Rijn. En bij de tweede 

plaatsvervangend voorzitter is er ook één ongeldige uitgebracht en er zijn 13 stemmen voor de 

heer Fransen en 9 stemmen voor de heer Van Willegen.  

 
 

Rb-5  Benoeming (plaatsvervangend) leden en voorzitter auditcommissie 
 

De heer Buskermolen: Leden van de auditcommissie: voorgestelde voorzitter de heer Van der 

Zwaag is met 23 stemmen voor beëdigd of benoemd. Lid van de auditcommissie de heer Kabout 

21 voor en 2 tegen, de heer Bouwmeester 22 voor en 1 tegen, mijnheer Kuin 23 voor, mijnheer 

Fransen 23 voor en mijnheer Kikkert 22 voor en 1 tegen. Plaatsvervangend leden van de 

auditcommissie: is de heer Verlaan 22 voor en 1 tegen en mevrouw Holtrop 23 voor. 

 

Rb-6  Benoeming leden werkgeverscommissie 
 
De heer Buskermolen: Dan heb ik hier de werkgeverscommissie: de heer Van Soelen heeft 15 
stemmen akkoord en 8 niet akkoord, de heer Bouwmeester heeft 23 stemmen akkoord, 
mevrouw Lakerveld heeft ook 23 stemmen akkoord, de heer Kikkert heeft ook 23 stemmen 
akkoord en de heer Kuin heeft 7 stemmen. Dus ik neem aan dat de heer Van Soelen, de heer 



Pagina 4 van 14 
 

Bouwmeester en mevrouw Lakerveld en mijnheer Kikkert gekozen zijn in de 
werkgeverscommissie.  
 

De voorzitter: Dat klopt. 

 

Rb-7  Benoeming leden en plaatsvervangend lid Regioraad Vervoersregio Amsterdam 
 

De heer Buskermolen: En dan heb ik nog als laatste, lid van de regioraad: dat is maar één 

kandidaat, daar is de heer Verlaan en die is aangenomen met twee 22 voor en 1 tegen. Dat was 

het voorzitter. 

 

De voorzitter: Dank u wel, dat was heel veel werk. Iedereen gefeliciteerd met de benoeming. Ik 

begrijp dus uit de stemming dat er een lid is benoemd voor de vervoerregio, dus we gaan met 

elkaar naarstig zoeken op een ander moment of er nog iemand anders af en toe naar de 

regioraad in Amsterdam wil. Maar dat gaan we een andere keer met elkaar doen. Nogmaals 

iedereen gefeliciteerd met de benoemingen, dan kunnen ook de commissies en het presidium 

en dergelijke aan de slag. Dank ook voor het werk voor de commissie van stemopneming want 

dat was inderdaad een heel werkje.  

 

Rb-8  Sloop Roerdomplaan 1 en 3  

 

De voorzitter: Dan gaan we verder met de agenda: dat gaat, dat is agendavoorstel R8, sloop 

Roerdomplaan 1 tot en met 3, iemand daar nog een vraag over of kunnen we stemmen? Ja, we 

kunnen stemmen, is dat akkoord? Ja, dan is dat akkoord bevonden. 

 

Rb-9  Vaststellen bestemmingsplan ‘Herziening Uiterweg - Plasoevers 2005 - Uiterweg 139’ en 

besluit tot vaststelling hogere grenswaarden Wet geluidhinder  

 

De voorzitter: Dan vaststellen bestemmingsplan ‘Herziening Uiterweg - Plasoevers 2005 - 

Uiterweg 139’. Is daar iemand tegen? Nee, dan is dat ook akkoord bevonden. Dan gaan wij 

verder, ietsje later dan verwacht moet ik zeggen, dat hebben wij niet vaak. Nee, maar we 

hadden ook niet gerekend dat het allemaal zo lang zou duren, de stemopneming, maar dat 

weten we dan weer voor de volgende keer. Dat is in ieder geval over vier jaar, kijk ik even naar 

de griffier. 

Rb-10  Presentatie van het raadsprogramma 2018 - 2022  

 

De voorzitter: De presentatie van het raadsprogramma. Wie? 

 

De griffier: De heer Démoed komt het verhaal even presenteren. 

 

De voorzitter: Ja, en is hij … 

 

De griffier: Hij is aanwezig, hij zit op de tribune. 

 

De voorzitter: Mijnheer Démoed. Oh, ik had u nog helemaal niet gezien, excuus. Welkom. 

 

De heer Démoed: Hoe eenvoudig kan het zijn. Dank, voorzitter. Fijn dat ik hier de gelegenheid 

krijg om een toelichting te geven op het tussenverslag wat ik heb uitgebracht en ook besproken 

heb met de delegaties die de gesprekken voeren van alle partijen buiten de raad. En ik wil er 

graag een korte toelichting op geven om ook alle geïnteresseerden buiten de raad om mee te 
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nemen mee te nemen in wat er de achterliggende periode is gebeurd. En ik vind het ook 

prijzenswaardig dat u vanavond dat hier ook aan de hand van inhoud met elkaar wil bespreken, 

dus dat op voorhand. En dat tussenverslag heb ik ook en dat heb ik heel bewust gedaan ook 

maar een motto meegegeven, want wat ik in de achterliggende periode heb ervaren is dat we 

samen aan het bouwen zijn aan vertrouwen en dat vind ik een groot goed en dat is niet 

vanzelfsprekend. En er is ook iets met te voet en te paard en ik ga te voet en dat is heel mooi en 

ik kan alleen maar zeggen, ja, u kan dat natuurlijk vanavond tegenspreken, dan heb ik een 

probleem, dat dat in een hele goede sfeer gaat en dat ik hele open gesprekken ervaar. Juist in 

die eerste fase van het verkennen van wat zou er nou moeten gebeuren na deze verkiezingen, is 

denk ik ook heel bewust door uzelf ook bij het geven van de opdracht van deze verkenning het 

accent op verbindingen en vertrouwen gelegd en ook op de rol van de gemeenteraad. Daarvoor 

heb ik een aantal gesprekken samen met de griffier en dat is een prettig duo om mee te werken 

dus in die zin kunt u zich gelukkig prijzen met deze griffier. Dat zijn hele waardevolle gesprekken 

geweest, hele open gesprekken aan de hand van een aantal vragen die gingen over van hoe 

zouden we nou vooral ook de positie van de gemeenteraad in de komende periode kunnen 

versterken, want ook daar was het gevoel van, ja, is er nou voldoende samenhang tussen wat 

het college doet die hier dagelijks met allerlei dingen bezig is, en de raad die dat in een wat 

mindere frequentie doet. Vinden we mekaar dan altijd of zijn we en hebben we niet altijd 

gevoel in positie te zijn en dan maakt het ook nog uit of je nou onderdeel bent van een coalitie 

of een oppositie, aan al die gevoelens hebben we inhoud en hebben we ook gewerkt met 

elkaar. Dat heeft er in ieder geval toe geleid dat we hebben nagedacht hoe zouden nou de 

eerste stappen eruit moeten zien en hoe zou nu zo'n akkoord eruit moeten zien. En een van de 

eerste lessen die dat mij in ieder heeft gegeven is dat we voldoende tijd moesten nemen om na 

te denken over van hoe willen we nu met elkaar samenwerken? Wat ik heel mooi vond naar 

aanleiding van die verkennende gesprekken dat ik daarna de partijen een tussenverslag heb 

gegeven waarin ik heb gezegd: als ik nou die gesprekken naga, dan merk ik ook dat er een aantal 

onderwerpen zijn waarin eigenlijk helemaal niet zo verschillend over denkt, dat is altijd grappig 

mensen zoeken ook altijd naar de verschillen om op te vallen, daar heeft u allemaal mee 

geflyerd, en allemaal dingen mee gedaan maar er zijn ook heel veel dingen waar u het gewoon 

over eens bent en dat is eigenlijk ook wel heel prettig en juist als je weer verder gaat dan is het 

ook wel zaak om maar naar die overeenkomsten te zoeken en niet zozeer altijd de verschillen 

meer accent te geven. En daar kwamen een aantal, ik heb dat zelf in dat verslag in een soort 

tienpuntenplan gepresenteerd en daar zaten rijp en groen, en dat hebben we van de week ook 

met elkaar vastgesteld op dinsdagavond, allerlei onderwerpen in. Eigenlijk dingen die meer over 

gedrag gingen, over het proces, maar ook onderwerpen, thema's, ik kom daar zo nog even op 

die voor Aalsmeer en die jullie heel erg belangrijk vinden om in de komende periode ook meer 

inhoud te geven en ook echt op de agenda van de raad te hebben. Aantal onderwerpen die daar 

heel erg belangrijk in waren is hoe ga je nu met elkaar om naar binnen en naar buiten en dat vat 

je dan samen in een woord als bestuursstijl. Daar zijn hele waardevolle dingen over gezegd dat 

je zegt we willen werken vanuit vertrouwen en dat begint binnen. Als je dat met elkaar niet hebt 

kun je dat ook niet naar buiten toe uitstralen dat is belangrijk dat het gemeentebestuur van 

Aalsmeer, en dat ben je met elkaar, dat ben je niet alleen als college of als raad, maar dat doe je 

met elkaar. Daar willen jullie veel aandacht aan besteden. Dat heeft het ook gekregen door het 

een soort kernwaarden te noemen dat je zegt we willen een open bestuursstijl en wat betekent 

dat dan, want dat is natuurlijk een heel mooi begrip. Dat betekent dat je heel transparant naar 

elkaar wil werken, elkaar aan de voorkant mee wil nemen in dingen ook als er verschillen zijn, 

dat kan ook voorkomen dat je daar allerlei vervelende botsingen, want wat je niet van elkaar 

weet dat leidt vaak tot ongelukken. Een ander onderwerp wat daar denk ik een heel prominent 

rol speelt van hoe doen we dat nu samen met inwoners. De betrokkenheid van inwoners wordt 
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veel gezegd over de gemeente communiceert best veel, maar dan gaat het vaak over we 

informeren mensen is het nou voor mensen helder wat er nou met een inbreng wordt gedaan, 

zijn we nou echt geïnteresseerd in mensen? Nou, al dat soort vraagstukken zijn op tafel geweest 

en ook dat onderwerp wilt u in de komende vier jaar heel veel inhoud geven en heeft ook in die 

kernwaarden, dat jullie hebben gezegd, als we straks met beleid of met visies aan de slag willen, 

dan moet het steeds ook gaan van hoe kunnen we onze inwoners erbij betrekken. Hoe gaan we 

ophalen, hoe gaan we luisteren en hoe zorgen we dat we er ook wat mee doen? Want ophalen 

en luister is een, maar als het daar dan ophoudt, hebben inwoners er niet zoveel aan. Ander 

punt was hoe wil je nou als Aalsmeer in een wat groter verband, dus ook in de regio, opereren. 

Dat heeft ook een plek gekregen in die tien punten. Wat ik heel mooi vond en dat is eigenlijk 

gaandeweg ontstaan, dat is ook naar aanleiding van de gesprekken die jullie daar onderling 

hebben gevoerd, dat jullie er ook de behoefte aan hadden, en daar hebben we het dan 

vanavond over, dat vind ik eigenlijk de grootste winst van alles dat jullie een raadsprogramma 

willen vaststellen. Dat je dat met elkaar hier wil bespreken, dat je daar, voor zover daar nog 

accenten ingelegd willen worden, dat je daar het gesprek, het debat over wil voeren, dat is niet 

gebruikelijk, dat gebeurt niet overal en ik vind dat eigenlijk een groot goed. En dan kun je 

zeggen: ja, zij die tien punten nou, staan daar nou de wereldverbeterende acties in? Dat zal het 

niet zijn, maar het zijn wel dingen waar je elkaar aan vast kan houden en waar je in vier jaar ook 

kan door bouwen aan een agenda. Ik denk altijd begin maar klein, grote dingen kunnen altijd 

nog en ik denk dat dat de dingen die jullie daarbij gedaan hebben daar ook in passen. Paar 

dingen daar verder: er is ook gezegd, we willen ook heel erg graag werken aan, ik heb het net al 

gezegd, de positie van de raad, de eigen agenderende rol van de gemeenteraad in de komende 

vier jaar of in welke rol en welke partij nou ook heeft, het is belangrijk dat de raad ook een 

eigen agenda heeft en jullie hebben uitgesproken die willen we zelf gaan vullen, op basis van die 

thema's en die kernwaarden, de wereld verandert snel dus we zullen in die vier jaar die agenda 

steeds moeten blijven vullen met onderwerpen waar wij het college kaders mee willen geven 

van als je dingen gaat uitwerken dat zijn dit dingen waar je rekening mee moet houden. Dat zou 

je dan in de uitwerking met elkaar kunnen toetsen van is dat dan gelukt? Dus dat je meer samen 

werkt aan het goede resultaat. We hebben volgens mij ook vastgesteld dat het dan ook heel 

belangrijk is dat je mekaar ruimte gunt, misschien niet altijd direct de maat neemt en ook bereid 

bent om samen te leren, want als je nieuwe wegen inslaat dan gaat dat niet altijd gelijk goed. 

Daar zullen mensen ook zeker, ja dat doen we iedere dag volgens mij maken mensen fouten, en 

dan helpt het ook dat je mekaar daar wat ruimte in gunt om die fouten te mogen maken, dat 

maakt het leren ook leuker, denk ik. Wat ik heb gezegd de gesprekken: buitengewoon open en 

constructief. Ik heb een enorm gevoel van verantwoordelijkheid gevoeld bij iedereen en een 

breed draagvlak voor de conceptafspraken die jullie vanavond met elkaar gaan bespreken. Dat 

heb ik verwoord in een tussenverslag, en waarom is dat nou in een tussenverslag? Ik heb heel 

bewust voor gekozen om deze stap eerst te willen maken. In die gesprekken hebben alle 

partijen gezegd, laten we nou niet, het is heel makkelijk om te zeggen: nou, we hebben een 

uitslag en die moet het met die gaan doen. Laten we nou niet naar conclusies springen om dat 

maar zo te zeggen, maar eerst aandacht besteden over een aantal kernwaarden zoals we ze dan 

dinsdag hebben genoemd en thema's waar we elkaar zoals gezegd in die vier jaar aan vast 

willen houden. Dat hebben de mensen die vanuit de fracties aan die gesprekken deelnemen 

dinsdag met elkaar besproken in een werksessie, buitengewoon productief met een zeer 

adequate ondersteuning van de griffie, en dat heeft er toe geleid dat dat in korte tijd ook in een 

raadsvoorstel is neergelegd wat u vanavond ziet. Nog even voor de mensen die dat misschien 

nog wat minder, wat voor soort onderwerpen komen daar dan in voor? Ik heb al gezegd, het 

zijn twee typen onderwerpen. We hebben het over kernwaarden gehad, want je hebt dingen, 

thema's als je het, laat ik er één noemen waar we het over hebben gehad, Schiphol, dat is het 
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belangrijk thema voor Aalsmeer, daarvan is gezegd: als je het over Schiphol hebt dan is het 

belangrijk dat je als gemeente met één gezicht naar buiten, wil je een vuist maken naar Schiphol 

zelf en naar anderen die daarmee te maken hebben, dan moet je dat eensgezind met elkaar 

doen. Op basis van gezamenlijke gedragen uitgangspunten. Maar je hebt ook waarden die je 

steeds wil toepassen en één daarvan is bijvoorbeeld dat een aantal fracties heeft gezegd, we 

vinden het belangrijk dat de menselijke maat geldt. Dat als we beleid maken dat we steeds 

nadenken wat betekent dat nou voor de mensen, want we doen het uiteindelijk voor de 

mensen. De gemeente is er voor inwoners en niet andersom. Dat is een uitgangspunt wat heel 

centraal is gesteld. Tweede is identiteit. Mensen die in Aalsmeer wonen voelen zich als inwoner 

van Aalsmeer en die zelfstandigheid en ook herkenbaarheid in de dienstverlening, dat is ook 

gezegd, ook met betrekking tot bijvoorbeeld iets als de ambtelijke organisatie, die moet 

voldoende herkenbaar zijn ook voor Aalsmeer als gemeente en gemeenschap. In de woorden 

als betrokken en dichtbij. Ik heb net al iets gezegd over betrokkenheid van inwoners, die moet 

steeds ook centraal staan en de open bestuursstijl. Andere thema's die, en u kunt het verder 

ook lezen, dus ik ga het niet allemaal citeren, is het kerngericht werken. Er is gezegd, als je het 

hebt over de verschillende delen van Aalsmeer dan moet dat, die hebben allemaal hun eigen 

eigenschappen en dat betekent dat er ook in sommige opzichten verschillende keuzes gemaakt 

kunnen worden. Sommige dingen zullen hetzelfde zijn en zullen gemeenschappelijke 

uitgangspunten hebben en anderen zullen gedifferentieerd zijn, dat doet recht aan dat niet alles 

hetzelfde is en dat verschil mag gemaakt worden. Een ander onderwerp wat heel belangrijk is 

gevonden, is het onderwerp wonen. Er is een redelijke actuele woonagenda, maar tegelijkertijd 

heeft iedereen geconstateerd dat de ontwikkelingen op dat punt zo snel gaan dat je daar ook de 

komende periode veel met elkaar het gesprek over zult moeten hebben om de doelgroepen 

goed te kunnen blijven huisvesten. Het onderwerp zorg. Je kunt natuurlijk zeggen, iedere 

gemeente krijgt voor het uitvoeren van de zorgtaken bepaald budget en dan kun je zeggen, nou 

dat is het en als het op is dan is het jammer, maar je kunt ook zeggen de mensen die staan bij 

ons centraal en als daar dan iets meer voor nodig zou zijn dan moeten we in ieder geval daar 

ook de menselijke maat centraal stellen. Uitgesproken is ook dat Aalsmeer een sterke 

economische gemeente moet blijven, met een goed vestigingsklimaat en daar hoort ook 

recreatie en toerisme bij. Bereikbaarheid, dus hoe houden we Aalsmeer en omgeving 

bereikbaar en dat betekent dat je ook de veiligheid in de dorpskernen daarin zult moeten 

betrekken. En het onderwerp duurzaamheid wat als eigenlijk ook aan de ene kant inhoud moet 

krijgen, maar ook wel een beetje, we hebben best wel lang ook een discussie gehad is dat nou 

een soort kernwaarde of is het een thema, nou ja, laat het van alles een beetje zijn. Jullie 

hebben in ieder geval met elkaar uitgesproken dat je daar in de komende periode veel aandacht 

aan wil besteden en dan gaat het over de circulaire economie, over energie en andere 

onderwerpen die daarmee te maken hebben. Nou, dat is een soort samenvatting van wat er 

allemaal is gebeurd in die korte tijd. Ik wil daar eigenlijk nogmaals voor uitspreken dat ik de raad 

daarin een groot compliment wil geven, dat zij dat op die manier doen. Nogmaals, dat is niet 

overal gegeven en sommige mensen schieten maar gelijk in allerlei andere dingen en het is denk 

ik goed om eerst dit soort stappen te zetten. Even over het vervolg, want er ligt een opdracht. In 

de komende dagen zullen er een tweede rondegesprekken met partijen plaatsvinden en dan is 

het voornemen dat ik aanstaande maandag een eindverslag zal presenteren aan de partijen. 

Dat. 

 

De voorzitter: Hartelijk dank. Ik zou zeggen, blijft u nog even staan. 

 
De heer Démoed: Ja.  
 

Rb-11  Vragenrondje naar aanleiding van presentatie 
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De voorzitter: Hoewel ik alle vertrouwen in uw werkzaamheden heb, kan het natuurlijk zo zijn 
dat er nog partijen zijn die wellicht een vraag hebben. Denk niet dat ze tegen u ingaan, tegen 
het verhaal, dat zou ik dan wel weer jammer vinden als dat zo is. Is er nog behoefte bij partijen 
om nog te reageren op de heer Démoed? Of wilt u dat nog even een rondje doen? Ik kijk even, 
ja? Doen we even een rondje? Ja? Alvast hartelijk dank voor uw werk, dat gaat nog even door 
heb ik begrepen, vandaar dat we nog niet de Aalsmeerse bloemen achter hebben staan, anders 
zou u denken: wat gebeurt er nu, in Aalsmeer geen bloemen? Maar alvast hartelijk dank. Wie 
mag ik het woord geven? De fractie van het CDA, de heer van Duijn? Ja, natuurlijk. 
 
De heer van Duijn: Ja, dank u wel, voorzitter. De verkiezingen liggen inmiddels alweer achter ons 

en na een mooie campagnetijd waarin de partijen zich van hun beste kant hebben laten zien en 

hun plannen voor Aalsmeer en Kudelstaart gepresenteerd hebben, was het 21 maart aan de 

kiezer. En dan de uitslag. Het blijft bijzonder dat in onze gemeente en, ik heb het niet gecheckt 

maar ik denk dat we daar een van de weinige gemeenten in zijn, dat alle partijen die hier in de 

raad zitten, gewonnen hebben. Natuurlijk, dat heeft ook te maken met dat een groot deel van 

die partijen nieuw is, maar toch, het blijft een interessant gegeven. Maar deze verkiezingen, 

voorzitter, was meer dan een strijd om de zetels. Deze verkiezingen waren wat ons betreft 

bovenal een strijd om het vertrouwen van de inwoner. Daar hebben we als voltallige raad in 

geïnvesteerd en werk van gemaakt. De afgelopen tijd is de samenwerking tussen raad en college 

en raad onderling steeds beter worden en ook tijdens de campagne hebben alle partijen 

uitgesproken deze periode vooral te willen samenwerken. Met elkaar en niet tegen elkaar. En 

wat waren eensgezind in de campagne. Naar de smaak van sommige misschien wel te, het is 

ook niet zo snel goed, maar het is ook wel leuk. Maar goed, in campagnetijd mag je laten zien 

waar je voor staat, na de verkiezingen moet je dat waarmaken. En hoe doe je dat nou dat 

vertrouwen terugwinnen? Nou, laten we eens beginnen uit te stralen dat wij er als 

gemeenteraad zijn voor onze inwoners. We zijn er niet om elkaar vliegen af te vangen, om ruzie 

te maken of om elkaar het leven zuur te maken, nee, we zijn er voor Aalsmeer, voor Oost en 

voor Kudelstaart. En eerste stappen hebben we de afgelopen weken gemaakt en het resultaat 

presenteren we vanavond. De raad spreekt kader met de titel: 'Samen bouwen aan 

vertrouwen'. In dit programma staat een aantal kenmerken en aantal belangrijke thema's. Zo 

gaan we samen werken aan een economisch sterk Aalsmeer, we zijn tenslotte nog altijd de 

sierteelt gemeente. En ook als het gaat om jachtbouw en recreatie en toerisme staan we op de 

kaart. Ook duurzaamheid, bereikbaarheid, zorgen en wonen staan op de agenda en natuurlijk 

Schiphol. Alle partijen hebben hun inbreng kunnen geven, of je nu een zetel hebt of acht. Het 

lijkt logisch maar dat is het niet. We zitten hier met zijn drieëntwintigen . Drieëntwintig gekozen 

volksvertegenwoordigers. En door nu aan het begin van deze raadsperiode in een raad breed 

kader thema's te benoemen waar we aan willen werken, brengen we de gemeenteraad weer 

aan zet. Uiteindelijk zou wij het hoogste orgaan en moeten wij veel meer de agenda bepalen. 

Dit akkoord moet wat ons betreft dan ook vertaald worden in een concrete agenda waarmee 

we de agenda voor de komende periode gaan vullen. Voorzitter, concrete thema's en 

actiepunten zijn mooi, maar om echt te bouwen aan vertrouwen is meer nodig. Daarom hebben 

we in dit programma ook een aantal kernwaarden geformuleerd, waarden waar we ons beleid 

op willen baseren en die leidend moeten zijn in ons handelen als gemeenteraad Aalsmeer. We 

willen een gemeente zijn waar de inwoners op een eigentijdse manier bij het beleid kunnen 

betrekken, waar we financieel de boel op orde hebben en waar we een open bestuursstijl 

hanteren en waar de menselijke maat centraal staat. Daar hoort een gemeentebestuur bij dat 

dicht bij de inwoners staat, dat betrokken is en een echt Aalsmeers geluid laat horen. 

Voorzitter, ik wil vanaf deze plaats informateur Hans Démoed complimenteren met en 

bedanken voor zijn werk tot nu toe. Ook de griffie wil ik bedanken voor hun ondersteuning en 
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harde werk van de afgelopen tijd. En als laatste wil ik natuurlijk mijn collega raadsleden van de 

PvdA, D66, GroenLinks, AA en de VVD bedanken voor de constructieve samenwerking tot nu 

toe. Het CDA heeft er veel vertrouwen in dat we de komende vier jaar echt samen gaan bouwen 

aan vertrouwen, met een raad die dichtbij is voor onze inwoners. Tot zover, voorzitter. 

 

De voorzitter: Dank u wel, mijnheer Van Rijn, heeft u behoefte? Ja? Gaat uw gang. 

 
De heer Van Rijn: Ja, dank u wel, voorzitter. Ik ga iets naar achteren of niet, anders zien ze mij 
thuis niet. Zo zie je maar, dan wordt je 41, dat is het magische getal van vanavond en dan pas je 
niet eens meer op het beeldscherm thuis, nou ... Nog nooit meegemaakt. Voorzitter, de reactie 
van de VVD op het raadsakkoord wat voorligt. Wij vinden het heel mooi om daarmee te 
beginnen dat er een keuze is gemaakt in een aantal kernwaarden, een aantal inhoudelijke 
thema's, issues zouden we ook kunnen zeggen. Een mooi proces waar we ook op terugkijken 
kort op terugblikken, volgende stap wat ons betreft ook in de ontwikkeling van het 
gemeentebestuur in Aalsmeer. Voor zover ik me kan herinneren, ik doe dit werk nog maar pas 
acht jaar, is dat de eerste keer dat we dat doen. Ik vind dat mooi, dat geeft vertrouwen in een 
goede start en ook wat wel eerder wel is gezegd, een andere start. Maar de VVD realiseert zich 
ook dat we er nog niet zijn. We moeten aan de slag, we moeten het verdienen, we moeten aan 
het werk. En de VVD zou de VVD niet zijn als we ook in het conceptstuk wat hier in het proces 
voorbij is gekomen een aantal V's hebben toegevoegd. Een aantal V's waarbij ook belang aan 
hechten, naast alles wat erin staat, maar ook wat de VVD kleurt is dat we ook aandacht willen 
hebben in onze gemeente voor veiligheid. Voor verkeer en vervoer, nou, dat is dan 
bereikbaarheid geworden qua term, maar de geest zit er wel in. En wat de VVD ook heeft 
toegevoegd, laten we dat maar aanduiden met de V van vestigingsklimaat, is dat wij benadrukt 
hebben hoe belangrijk onze economie is. En hoe belangrijk het is om de komende jaren ook aan 
een economische visie te blijven werken om ons economische klimaat in de gemeente Aalsmeer 
ook aandacht te geven. Daar verstaan wij ook onder water en toerisme. Interessant zijn en 
blijven, ook voor huidige en toekomstige ondernemers, dat je in Aalsmeer ook kan blijven 
vestigen omdat het goed is voor onze werkgelegenheid. En waarmee wij ook op dit punt heel 
erg benadrukt, omdat het niet gaat alleen maar om economie en om verdienen, die economie, 
die bedrijvigheid, die ondernemersgeest, dat ondernemende gedrag kleurt en kenmerkt ons 
mooie Aalsmeer. Dus het verdient ook dat dat in dit plan terugkomt en terecht is. Het is mooi 
vijf kernwaarden en zeven inhoudelijke thema's, het begint bijna stichtelijk verhaal te worden, 
en wat de VVD betreft had het ook in drie punten gekund. Wij vatten het eigenlijk in drie B's 
samen, ik zal u dat uitleggen, heel kort: wat we willen zijn de komende jaren, of willen blijven, is 
een betrouwbare overheid waarin we luisteren, waarin we een open bestuursstijl hebben, 
waarin de menselijke maat terugkomt. We willen betrokkenheid blijven behouden en eigenlijk 
vergroten, betrokkenheid met mekaar hier, maar ook juist sterke betrokkenheid in de 
samenleving en voor de VVD betekent dat ook aan de voorkant met plannenmakerij aan de slag, 
waar een ander dat misschien participatie noemt of bottom-up. En ook een belangrijke is 
bouwen en bouwen is niet alleen wonen, bouwen is ook economie, is ook samen met je 
vrijwilligers aan de slag gaan. En ook weer bouwen aan vertrouwen en dat is een 
verantwoordelijkheid die op al onze schouders rust. En om toch af te sluiten met een vierde en 
wat grotere B, wat ik ons ook gun in de komende periode, misschien nog vele periodes die erna 
komen, is om de bedoeling vast te houden die we met elkaar hebben. Dat als dialogen 
ontsporen in disputen dat we met elkaar proberen de zoektocht en de verkenning weer terug te 
vinden naar wat eigenlijk de bedoeling is waarom we een aantal dingen doen. Wat kaders 
betekenen, wat de ruimte is, wat de menselijke maat nu inhoud en hoe we dat eigenlijk doen 
met elkaars overheid en inwoners. Wat is de werkelijke bedoeling en laten we in dialoog blijven 
als we elkaar even zoekraken. Tenslotte, het is een mooie vervlechting geworden van de 
wensen en kleuren van alle stromingen in deze raad en dus van alle onze inwoners in deze 
gemeente. En er is ook geblikt naar bijvoorbeeld de mooie sessies van de 'Aalsmeer in zicht' 
sessies, die ook hier in wel door ons zijn gedragen. De VVD wenst de raad veel succes met de 
uitvoering van dit programma en dankt met naaste inbreng van de partijen en informateur Hans 
Démoed, met name de griffie voor de snelle en zorgvuldige optekening hiervan. Hartelijk dank, 
voorzitter. 
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De voorzitter: Dank u wel. Mijnheer Kuin, Absoluut Aalsmeer, gaat uw gang. 
 
De heer Kuin: Dank u wel, voorzitter. Na de woorden van Robert en Robert, is het bijna 
onmogelijk om nog verder uit te weiden over de enorm goede verstandhoudingen die wij 
onderling ervaren, wij als AA-fractie, wij als onderhandelaars. En daar ben ik bijzonder blij mee, 
dat wij op deze wijze proberen om de gemeenteraad van Aalsmeer, dus ook de burgers van 
Aalsmeer, te betrekken in datgene wat wij doen en het op een andere manier proberen te 
doen. Ik had dat allemaal opgeschreven hier, maar ik denk, ja, dat wordt misschien wat aan de 
lange kant om dat allemaal voor te lezen, maar dat is wel, het is me uit het hart gegrepen dat 
wij proberen met twaalf mensen en ontzettend veel hulp van de griffie en mijnheer Démoed, 
om Aalsmeer anders vorm te geven. Robert had het dan net even over bouwen is meer als 
alleen maar bouwen, ja ook dit is bouwen, bouwen aan een toekomst voor de gemeente 
Aalsmeer. Het stuk wat nu op tafel ligt is een goed stuk, maar ik ben zeer benieuwd naar de 
verdere uitwerking en ik hoop van ganser harte dat wij met diezelfde twaalf mensen en met de 
hulp van beide heren, ook dit stuk het vervolg ervan, tot een goed einde weten te brengen. En 
ik denk dat er dan maar één winnaar is en dat is de gemeente Aalsmeer en daar wou ik het even 
bij laten. 
 
De voorzitter: Dank u wel. Ik kijk even, mijnheer Fransen voor GroenLinks, gaat uw gang. 
 
De heer Fransen: Ja dank u wel, het is voor het eerst dat ik dit doe, dus beetje wennen allemaal. 
Voorzitter, dank u wel. 'Samen bouwen aan vertrouwen' is de titel van het stuk wat voorligt en 
je zou kunnen zeggen dat is, ja, dat is gericht op hoe wij met elkaar, Dick had het over de twaalf, 
maar dat is wat anders dan twaalf elf, dat zijn de twaalf onderhandelaars vermoed ik zo maar 
die die bedoelde. Daar hebben we een goed proces mee gehad, samen bouwen aan 
vertrouwen, vertrouwen onderling en een kring die zich uitbreidt, dat zou mooi zijn. Wanneer is 
dit proces wat, ja, GroenLinks betreft geslaagd? Dat is geslaagd als we over vier jaar een 
opkomst hebben die behoorlijk hoger ligt dan de 55% die we nu hadden. En dat is geslaagd als 
we over vier jaar een wat uit de gemeentepeiling bleek een vertrouwen van 29% van de 
bevolking in de Aalsmeerse politiek, als dat getal fors hoger ligt dan die 29%. Ik wou het ook 
maar meetbaar maken en wat voor getal we er precies aan moeten hangen daar moeten we het 
nog maar over hebben met elkaar, maar dan is het geslaagd, dat is wat mij betreft, wat 
GroenLinks betreft het gezamenlijke doel. Het verkiezingsprogramma van GroenLinks had als 
titel 'Een programma van waarde', we zijn dus heel erg tevreden dat we in het raadsprogramma 
een aantal waarden, kernwaarden hebben staan en dat we een aantal onderwerpen hebben 
benoemd waar we aan gaan werken. Maar als dat niet op de een of andere manier erkend 
wordt door Aalsmeer, door Aalsmeerders, dan hebben we het niet goed gedaan, dus daar zullen 
we aan moeten werken en ik wens onszelf daar heel veel succes mee en ik wens ons ook vooral 
veel plezier in het werk als raadslid, als raad. Zodat we dat ook met elkaar uit kunnen stralen, 
want dat helpt. Dat hebben we wellicht de afgelopen vier jaar niet altijd uitgestraald en het lijkt 
me goed om dat de komende vier jaar niet alleen maar uit te stralen om het uit te stralen, maar 
ook werkelijk dat het dat we gewoon dat plezier hebben. Dus daar wou ik het graag bij laten. 
Veel plezier. 
 
De voorzitter: Dank u wel. Mevrouw Alink voor D66. 
 
Mevrouw Alink-Scheltema: Ja, ik doe het ook voor het eerst. Wat mij zo is opgevallen de 
afgelopen weken en dat zijn er niet eens zoveel, is dat het zo anders was of is dan vier jaar 
geleden. Vier jaar geleden kwam ik voor het eerst in de raad en mijn eerste ervaring was dat ik 
met grote ogen om mij heen zat te kijken en dat ik dacht: is dit nou de politiek? Gekonkel en 
gedoe. Hoe anders is het nu gegaan. Hoe geweldig is het om met twaalf mensen te zitten die 
allemaal hun eigen bijdrage kunnen leveren en dan na twee uur buiten staan en denken van: hé, 
dat was eigenlijk een topsessie. Hé, ik heb alles kunnen zeggen. En dat is dat vertrouwen, we 
moeten nog leren, we moeten soms nog een beetje leren om naar mekaar te luisteren, maar 
ook dat was eigenlijk niet nodig, want het grappige was, dan zaten Onno en dan zaten Olaf 
achter hun computer en die hadden het gewoon allemaal opgeschreven. Die warboel die wij zeg 
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maar probeerde te verwoorden die hadden dusdanig zoveel kracht dat Olaf en Onno ze gewoon 
konden opschrijven. In een halve dag denk ik, of jullie hebben 's nachts gewerkt, dat weet ik 
niet, maar lag het stuk er. Ik heb heel veel boeken altijd naast mijn bed liggen, maar er komt een 
document van twee pagina's bij en dat is dit document. En dat we mekaar kunnen aanspreken 
als het niet goed gaat en dat en dat we dan ook kunnen zeggen van, hé, maar weet je nog dat 
we zo'n goed gevoel hadden? Laten we dat goed gevoel vasthouden en laten we die cirkels 
waar Ronald '...' uitbreiden naar de inwoners van Aalsmeer, Kudelstaart en de Oost. Ja, ik vind 
het prachtig en alle woorden zijn gezegd, dus daar wil ik het dan bij laten. Dank u wel. 
 
De voorzitter: Dank je wel. Mijnheer Buisma voor de Partij van de Arbeid, gaat uw gang. 
 
De heer Buisma: Voilà. Ik zou dit toch voor de tweede keer al moeten doen zo langzamerhand. 
Voor de Partij van de Arbeid kijken wij terug nu op een proces dat wij voor het eerst weer 
meedoen aan onderhandelingen en uiteraard vanuit pact heb ik een iets andere ervaring van de 
periode van vier jaar geleden en als je zo vanaf de zijlijn kijkt en aanschouwt dan hebben we een 
wat bijzondere periode achter de rug. Na de verkiezingsuitslag en toen wij dit proces startte met 
de zes partijen, had ik er ook even een hard hoofd in. En ik ben echt prettig verrast door hoe wij 
met elkaar in staat zijn geweest om te laten zien naar buiten toe, want dat is eigenlijk de truc, 
wat we nu opgesteld hebben, we hebben een intern document gemaakt, ons eigen morele 
kompas, maar daarmee moeten we naar buiten toe, we moeten nu gaan laten zien met deze 
drieëntwintig waar wij nu naar, of waar ik nu naar zit te kijken, dat we het best wel kunnen. We 
kunnen best wel aardig met mekaar omgaan. We kunnen best wel zorgen dat we met respect 
en vertrouwen het goede gaan doen, want dat is wat ons bindt. Uiteraard met een ander 
perspectief, met een andere politieke kleur, met alle afwijkingen die daarbij horen, in ieder 
geval eentje voor de Partij van de Arbeid een natuurlijke grondhouding om daar een mening 
over een ander op na te houden, en dat hebben we niet gedaan. En ik ben daar ongelooflijk blij 
mee, ik ben er eigenlijk ook best een beetje trots op. De opstelling zoals we dit nu gehad 
hebben de afgelopen periode, ja, ik zou ons van harte willen oproepen om dit proces toch 
zorgvuldig in stand te houden en dat we dit bij wijze van spreken een jaarlijks terugkerend 
ritueel maken. Maar laten we ons eigen morele kompas maar eens maken om naar buiten toe 
te treden. En Olaf, dank je wel voor het werk en Hans Démoed uiteraard ook, want er zijn 
meters gemaakt en jullie hebben tijden gehad waar ik meer dan respect voor heb. En daar wou 
ik het even voor nu bij laten. 
 
De voorzitter: Dank u wel. Ja, je kan alleen maar als voorzitter van een gemeenteraad 

complimenten uitdelen. Ik denk dat het goed is om toch even inderdaad even terugkijken naar 

alle individuele gesprekken die ook de afgelopen periode nog zijn gevoerd met de vorige 

gemeenteraad en raadsleden die hier nu ook weer zitten. Ik ben blij dat dat in ieder geval zo 

haar vruchten heeft afgeworpen. Ik zal u niet gaan verleiden om voor of tegen te stemmen, 

maar ik beloof u wel als het aangenomen wordt dit voorstel dat ik nog een klein cadeautje voor 

u heb na afloop, dus het is aan uzelf of u daarvan wil genieten ja of nee. Hè? Ja, dus ... Nee, alle 

gekheid op een stokje, we gaan hierover stemmen, dus om het vast te stellen. Wie is voor dit 

voorstel? Dat is aangenomen. Dan hebben wij nu een vraagkwartier, u denkt, ja wacht even, hij 

had wat beloofd en nu krijgen we niks, nou dat komt zo direct voor de bakker hoor, dus maakt u 

zich geen zorgen, dat komt echt allemaal goed. 

 

Rb-12  Vraagkwartier 

 

De voorzitter: Vraagkwartier door de fractie AA, wie mag ik het woord geven? Mijnheer Martijn, 

gaat uw gang. 

 

De heer Martijn: Dank u wel, voorzitter. Voorzitter, de inleidingen mogen voor iedereen 

duidelijk zijn, we hebben vorig jaar de evenementennota vastgesteld of wat is het, 2016, 

geweest, voor de zomervakantie en de eindtijd voor de vrijdag en zaterdag op het Raadhuisplein 
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is 1:00 uur door de raad unaniem bepaald. Wij hebben naar aanleiding van wat er in de media is 

verschenen, wat wij in de wandelgangen horen, een aantal vragen. De eerste vraag: volgens de 

media en luistert naar vele inwoners in onze gemeente, wenst de burgemeester af te wijken van 

de in de nota gestelde eindtijd voor de bandjesavond in het centrum van Aalsmee, welke 

motivatie ligt hieraan ten grondslag? Twee: de burgemeester heeft de mogelijkheid af te wijken 

van de door de raad vastgestelde eindtijd in de evenementennota indien de openbare orde en 

veiligheid in het geding is. Is dit voor de bandjesavond de laatste jaren aantoonbaar het geval 

geweest? Drie: sinds het bestaan van de bandjesavond is alle jaren, ons inziens van AA, nooit 

sprake geweest van misstanden, nalatigheid van organisatoren of anderszins. Is de 

burgemeester bereid de eindtijd voor de bandjesavond vast te stellen op 1:00 uur 's nachts op 

zaterdagavond conform door de gemeenteraad besloten en vastgelegd in de 

evenementennota? En de laatste vraag: welke eventuele andere zaken zijn er waaronder geen 

overeenkomst mogelijk zou zijn met de organisatoren van de bandjesavond om vervolgens de 

jarenlange traditie de eindtijd van de bandjesavond tot 1:00 uur te laten duren? Dat waren mijn 

vragen, voorzitter. 

 
De voorzitter: Dank u. Ja, ik blijf even zitten want korte antwoorden ... Ja, kijk, er is, uw vraag is 
of wij afwijken van het beleid. Nou in die zin doen we dat wel, omdat we toestemming geven 
om wat langer boven de 75 DB muziek te mogen maken tot 24:00 uur, want inderdaad is 
vastgesteld dat op het Raadhuisplein tot 1:00 uur activiteiten mogen zijn, maar wel met een 
geluidsbeperking. En we hebben vorig jaar hebben we daar afspraken al over gemaakt. Toen is 
er weliswaar te vroeg ingegrepen door handhavers want die dachten dat toen ook echt slchluss 
mocht zijn. Dus het mag tot 1:00 uur, maar de harde muziek, dat hebben we ook afgesproken in 
de evenementennota, is op het Raadhuisplein hebben met elkaar afgesproken dat dat niet mag 
na 23:00 uur, dan is het gemaximeerd op 75 DB. We hebben nu met elkaar afgesproken dat dat 
tot 24:00 uur wat hard mag zijn, maar daarna moet het wel stoppen. Ja, dat is conform het door 
ons of door u ook samen met mij vastgestelde beleid en we hebben ook echt met elkaar gezegd, 
ja, het is echt een klankkast het Raadhuisplein dus vandaar dat het besluit ook is genomen. In 
tegenstelling tot op het Praamplein waar we andere afspraken hebben als het gaat over de 
decibellen die daar wel met elkaar zijn afgesproken, dus dat is ook de reden waarom we hebben 
gezegd, ja, tot 24:00 mag dat, dat is eigenlijk wel in afwijking van, want dat is harder dan wat we 
eigenlijk met elkaar hebben afgesproken, maar niet na 24:00 uur. Maar daarmee voldoen we 
aan het beleid wat met elkaar hebben afgesproken. Dus ik was niet van plan om af te wijken om 
het nog langer te laten duren. Dat vind ik ook niet correct naar de inwoners die eromheen 
wonen, we gaan dit jaar wel de evenementennota herzien, er komt een evaluatie van de 
evenementennota. In eerste instantie zal die alleen gericht zijn op de organisatoren, maar ik 
was ook van plan om zeg maar de omgevingen te bevragen, dus dat duurt wel wat langer, maar 
dat zullen we ergens in het derde kwartaal dan ook meenemen en dan kunnen we altijd kijken 
of dat we met elkaar van mening zijn dat het wel ook op het Raadhuisplein wat langer zou 
kunnen. Maar het huidige beleid staat het niet toe, dus ja, vraag drie daar kan ik u niet mee 
helpen, want we hebben nou eenmaal zelf vastgesteld dat beleid. En uw laatste vraag, welke 
eventuele andere zaken zijn er waaronder geen overeenkomst mogelijk zou zijn: nou, die zijn er 
niet. Ik heb overigens nog een afspraak met een van de organisatoren die heeft zich aangemeld 
voor een gesprek en dat volgt nog. Ik heb nog niet de definitieve datum, maar we hebben een 
drietal data doorgegeven. Dus we wijken af van het beleid, maar dat doen we eigenlijk ten 
gunste van, maar we gaan niet verder dan 24:00 uur omdat we dat nou eenmaal ook met in het 
bestaande evenementenbeleid met u hebben afgesproken en daarmee ook met de 
omwonenden en het zou een beetje vreemd zijn als we daar natuurlijk ook nog eens een keertje 
bovenuit zouden gaan. 
 
De heer Martijn: Mag ik aanvullend nog wat zeggen, voorzitter? Voorzitter, u zegt tot 24:00 uur, 
nee, de vergunning volgens de evenementen zou tot 1:00 uur mogen duren, alleen met een 
lager geluidsniveau qua muziek. Dat u elke keer zegt het duurt tot 24:00 uur. 
 
De voorzitter: Geluid is tot 1 uur 24:00 en daarna is de afbouw en dan mogen ze tot 1:00 uur 
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mag dat, dus, ja, gewoon dat tot 1:00 uur maar dat is niet mee met het volle geluid het erop. 
 
De heer Martijn: Nee, oké, dus dat mogen ze langzaam een soort afvloeiingsregeling ... 
 
De voorzitter: Ja, nou u mag het noemen zoals het is, maar het versterkte geluid, want daar gaat 
het om wat zeg maar overlast geeft in geluid, in decibellen, dat is tot 24:00 uur. 
 
De heer Martijn: Mag ik nog een andere aanvullende vraag stellen over dit onderwerp 
voorzitter? 

 
De voorzitter: Ja, maar dan kijk ik ook gelijk even naar de andere of die nog een aanvullende 
vraag hebben, want dan kunnen we die gelijk meenemen, maar gaat uw gang. 
 
De heer Martijn: Ja, voordat, want dat het op het Raadhuisplein wordt georganiseerd is dit keer 
voor de derde keer, het heeft twee keer eerder plaatsgevonden op het Raadhuisplein, daarvoor 
vond de bandjesavond altijd plaats in de straat in het dorp. Mijn informatie is dat de horeca die 
de bandjesavond organiseert, in samenwerking met de winkeliersvereniging, daar eigenlijk de 
voorkeur naar uitgaat. Maar dat dat een aantal jaren geleden in feite de rem op is gezet omdat 
de brandweer daarover negatief adviseerde omdat de Weteringstraat daarvoor te lang zou 
worden afgesloten. Nou is het afsluiten van de Weteringstraat op zo'n avond slechts negen uur, 
met alle respect, en hij ligt dus nu al negen maanden open omdat er herstraat wordt en er 
riolering wordt aangelegd en dat kan wel en negen avond voor een bandjesavond niet, dus mijn 
vraag aan u is: zoudt u ook die mogelijkheid met de evaluatie van de evenementennota eens 
willen benadrukken en willen bekijken of er toch weer terug kan naar de oude situatie in het 
centrum, zodat we niet op het Raadhuisplein zitten met zo'n groot podium. Dank u wel. 
 
De voorzitter: Ik kijk nog even of er anderen nog vragen hebben. Nee. Nou, ik wil alles 

onderzoeken voor u want dat zou ik, ik bedoel waarom niet, maar appels en peren moeten we 

niet met elkaar vergelijken. Als een straat openligt omdat er een riool moet worden vervangen, 

ja, dat gebeurt. Dat is heel vervelend dat het lang duurt overigens, dat ben ik ook met u eens, 

maar dat overkomt je niet, dat moet gewoon gebeuren. Maar als je een keuze moet maken over 

de brandveiligheid en het aanrijden van de hulpdiensten ernstig wordt verstoord omdat er een 

feestje wordt gevierd, is dat een ietwat andere afweging. Dus als de brandweer tegen mij zegt 

van, joh, we hebben dat nog eens overwogen en hebben er geen last van, dan zult mij niet 

horen, maar dan moeten we trouwens ook weer even in de wijk horen of die dat wel zo leuk 

vinden, maar ik ga nog in gesprek met de organisatoren en wat mij betreft zouden ze ook 

gebruik kunnen maken wat nu wel al in het evenementenbeleid zit, om bijvoorbeeld naar het 

Praamplein te gaan. Want daar zou op dit moment geen enkel probleem zijn om dat tot 1:00 te 

doen met wat meer geluid. Maar ik neem nog wel mee, we gaan het evenementenbeleid gaan 

we evalueren en dan zullen we ook dit soort vragen meenemen. Ja? Oké, dank u wel. Waren er 

nog andere, nee, die ... dat was het. 

Rb-13  Sluiting 

 

De voorzitter: Dan schors ik de vergadering. Dan vraag ik de gemeenteraadsleden even te 

blijven zitten en dan vraag ik het publiek en dergelijke om, en ook het college om, de zaal te 

verlaten. 

 
De heer Fransen: Voorzitter? Wacht even. 
 
De voorzitter: Mijnheer Fransen. 
 
De heer Fransen: Voor de helderheid, volgens mij zijn de fractieassistenten ook welkom bij dit 
gebeuren, hè, bij het besloten gedeelte? Volgens mij is dat het reglement. 
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De voorzitter: Nee, dat is, we gaan nu stemmen, wij gaan nu even iets bespreken met de griffier 
en dat is even zonder de fractieassistenten. 
 
De heer Fransen: Oké, voorzitter, dan stel ik even vast dat dat niet conform het huishoudelijk 
reglement is. 
  
De voorzitter: Daar moeten we het zo even over hebben dan. 

 

 
Aldus vastgesteld in de openbare raadsvergadering van 31 mei 2018, 

 

 

 

                , voorzitter 

 

 

 

                    , griffier 

 


